
 

 

Schriftelijke vragen 
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Datum 24 oktober 2023 Datum verzending 25 oktober 2023 
Nummer vraag 332 Behandelaar Edward Dekker 
Ons zaaknummer Z/23/080067/369316 Portefeuillehouder Wethouder Schokker 
  Bijlage Nee 
    
Onderwerp Beantwoording schriftelijke vragen 332 GL Bewakingscamera's Sportfondsen 

 

 

 

Geachte Raad, 

Door de GroenLinks-fractie zijn op 28-9-2023 vragen gesteld met betrekking tot 

bewakingscamera’s Sportfondsen. 

De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

Vraag 1.  Is de gemeente op de hoogte van het voornemen om bewakingscamera’s op de 

diverse locaties waar Sportfondsen het beheer heeft, te gaan gebruiken? 

 

Antwoord 1. De gemeente is eigenaar van het zwembad, de sporthal en de drie gymzalen die 

alle geëxploiteerd worden door Sportfondsen. Sportfondsen heeft voor eigen naam en rekening 

huur- en gebruikersovereenkomsten met derden gesloten. Sportfondsen heeft de gemeente 

over het voornemen om camera’s te plaatsen op 14 november 2022 geïnformeerd in het 

onderhoudsjaarplan 2023. 

 

Vraag 2. Is de gemeente betrokken bij het voornemen om deze bewakingscamera’s te plaatsen 

en te gebruiken?  

 

Antwoord 2. Over dit voornemen en de daadwerkelijke plaatsing van de camera’s heeft geen 

afstemming plaatsgevonden met de gemeente. 

Vraag 3. Is de gemeente overtuigd van de nut en noodzaak tot het gebruik van de 

bewakingscamera’s op deze locaties? 

Antwoord 3. De gemeente heeft zich geen beeld kunnen vormen of er nut en noodzaak 

aanwezig is voor de plaatsing van camera’s aangezien er geen afstemming heeft 

plaatsgevonden. 



 

 

Vraag 4. Gaat de gemeente actie ondernemen om te zorgen dat zowel het doel als de 

grondslag van deze camera-opname’s passend zijn, en in lijn met de AVG? En dat bij het 

ontbreken hiervan ingegrepen wordt? 

Antwoord 4. Nee. De gemeente heeft contact gehad met Sportfondsen. Deze heeft aangegeven 

dat de camera’s inmiddels verwijderd zijn en dat alle gebruikers en huurders hierover zijn 

geïnformeerd. Overigens hebben de camera’s geen beelden opgenomen. 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

 

E.A. van Wattingen, drs. N. Stemerdink, 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


